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Už přes rok moderujete Receptář prima nápadů 
po boku Oldřicha Navrátila. Jak vám to spolu 
klape?

Řekla bych, že čím dál lépe. Zpočátku jsme k sobě 
přistupovali s ostychem, ale postupem času se 
nám ty hrany obrousily a myslím, že přátelský 
vztah je z obrazovek i cítit. Jak my moderátoři 
říkáme: Slyšíme na sebe. A to je důležité!

Vyměňujete si spolu i v zákulisí rady na 
zahradu, do kuchyně a domácnosti? Jaké?

Vlastně ani ne, mimo kamery se bavíme o dětech, 
partnerech, zážitcích a módě.🙂 Ale nutno říci, že 
se v podstatě se všechny naše rady a zkušenosti 
promítají ve scénářích Receptáře prima nápadů. 
Nic není vymyšlené, vše, co při moderování 
sdělujeme divákům, vychází skutečně z našeho 
života.

V pořadu se objevujete i po boku Pepy 
Libického v Minutovém manželovi – lekcích pro 
ženy. Jak vám s ním jde práce od ruky?

S Pepou jde práce doslova „levou zadní”, protože 
on opravdu umí snad všechno. Je velmi manuálně 

zručný. Horší by myslím bylo, pustit se do 
některých věcí sama.🙂 Pepa je pro mě vždycky 
určitou jistotou, že to, co zrovna natáčíme, 
dobře dopadne, a co si budeme povídat, na 
některé činnosti je prostě potřeba mužská síla. 
Každopádně mě ale moc těší, že naše reportáže 
už několika lidem zachránily spotřebiče, ušetřily 
peníze a inspirovaly diváky k činnostem, do 
kterých se třeba báli pustit.

Odnesla jste si naopak z pořadu nějakou radu, 
kterou využíváte?

V podstatě všechno, co se v Receptáři prima 
nápadů odehraje, je pro mě inspirativní a určitě 
obohacující. Až na zvířata, ta nemáme. Nedávno 
Míra Nosek vyráběl kabelku, a to se přiznám mě 
tak nadchlo, že jsem si stejnou vyrobila také.

Doma se prý pouštíte do budování zahrady. 
Jaké máte plány?

Plány máme velkolepé, rádi bychom na zahradě 
vybudovali wellness, samozřejmě je v plánu 
kromě okrasné části i užitná zahrádka a snad si 
časem splníme i sen o vlastních včelách. Protože 
bydlíme na okraji Prahy, kde se vyskytuje i volně 
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žijící zvěř, chceme vybudovat krmelec pro srnky, 
které k nám občas zabloudí. Jen to musíme 
vymyslet tak, aby nám tu zahradu neničily. Bude 
to oříšek, ale už se na výsledek moc těšíme.

Jaký je váš osobní vztah k hobby a řemeslům?

Čím jsem starší, tím vřelejší. Za dobu, co jsem 
v Receptáři prima nápadů, jsem se naučila 
mnoho zajímavých receptů, návodů a triků, jak 
si vylepšit domov, a hlavně to, že spoustu věcí 
si člověk opravdu může udělat nebo opravit sám 
a má z toho pak obrovskou radost. Často doma 
s rodinou vymýšlíme, co bychom si vyrobili, 
a je to pro nás hezky strávený čas. Odmalička 
miluji ruční práce – pletení, háčkování, vyšívání, 
ráda kreslím, starám se o květiny, vařím, peču… 
Řemeslo obecně je něco, co si v dnešní době 
zaslouží pozornost, a když člověk pronikne do 

tajů výroby, mnohem víc si pak těch lidí, ale i věcí 
váží. Ráda se proto obklopuji věcmi s příběhem, 
zvlášť když vznikly rukama českých výrobců.

Co vás baví ve volném čase?

Ve volném čase se věnuji provozování 
kosmetických služeb, dokonce už mám na to 
i „papír”, a také se stále vracím k profesionálnímu 
zpívání. Na začátku roku jsem přijala nabídku 
hudební skupiny Karlín, se kterou jsme nazkoušeli 
repertoár osmdesátých let. Zpívám písničky 
například Hanky Zagorové, Marie Rottrové, Věry 
Špinarové, ale i známé zahraniční hity. Zkrátka 
jsme vsadili na staré osvědčené fláky, u kterých 
si lidi nostalgicky zavzpomínají na určité období 
svého života. Těším se na živá vystoupení 
a kontakt s lidmi.


